
 

REFERAT 
23.11.2022 kl. 1700-1900 
Formøde for forældrevalgte kl. 1645.  
Øvrige møder kl. 1700 til mødestart. 
 
Forældrerepræsentanter: 

Annika Kristensen, Kaya Nørgaard Hansen, Karsten Søgaard, Jens Christian Juhl 

Pedersen, Pernille Bruhn Hansen, Rasmus Jensen Rechnagel, Marion Kruse Andersen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Helle Thomsen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

Anna Møberg og Mathias Styrk Christensen 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

 

Afbud: Mathias. 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

0. Velkommen 

2 min 

Velkommen til Marion Kruse Andersen som 

suppleant. 

 

 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Referat godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Dagsorden godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd: 

- Elevrådet har arbejdet med 

hoppepuderegler. Overholdes reglerne 

ikke, kan der gives karantæne.  

- Ift. skolens antimobbestrategi har 

elevrådet kommet med forslag til, hvad 

man kan gøre, hvis man oplever 

mobning.  

- Ift. elevernes arbejdsmiljø ønskes der 

f.eks. musik i håndværk/design.  

 

Formanden: 

- Gode café-samtaler i 7.-9. klasse. Det 

forløb godt. 

- Ærgerligt med opsigelser, men der er 

forståelse for det. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

- Opmærksomhed på, om skolepatruljen er 

der til tiden. 

 

Forældrerepr.: 

- Det fungerede godt med café-

samtalerne. 

- Lidt bekymring i 9. klasse ift. 

afgangsprøver og opsigelser. 

- Ønske om, at der kunne være lavet en 

fodboldfest ifm. fodboldkampene. 

- Begejstring for den nye madordning.  

 

Eksterne repr.: 

- Intet 

 

Medarb. Repr.: 

- Nyt projekt i team 1. ’Fart over feltet’. Det 

er fedt. I denne uge har der været fædre 

og bedstefædre inde til at hjælpe med at 

bygge sæbekassebiler. Det har været 

godt.  

- Der er kommet gang i legepatruljen. Der 

er dagligt store elever nede og lege med 

de yngste. Flere elever sætter selv gang i 

lege i 12-pausen. 

 

Skoleledelse: 

- Meddelelsesbogen er det nye værktøj i 

samarbejdet mellem skole og hjem. Det 

er nu besluttet, at folkeskolerne i Billund 

Kommune laver en kommuneaftale med 

Meebook. Meddelelsesbogen kommer 

altså til at være i Meebook.  

- Team 1 har fået en tilbagemelding af en 

af Playful-learning-konsulenterne, som 

kun havde rosende ord til det, hun 

oplevede blandt elever og medarbejdere.  

- Vi har også haft besøg af Louise Klinge, 

som er i gang med et forskningsprojekt 

vedr. projektbasseret læring. I morgen 

deltager hun bl.a. på et teammøde. 

- Hoppepuden er blevet slukket pga. det 

meget våde vejr. Den vil blive tændt, hvis 

vejret er til det. 

- Den 14/12 skal team 1 på besøg på 

Kvaglundskolen. De ældste får her 

ansvaret for at planlægge en skoledag for 

deres venskabsklasse.  



 

- Ansættelsessamtaler på mandag.  

 

4. Princip for skole-hjem-

samarbejde 

40 min 

 

Drøftelse vedr. opdatering af princip (bilag) 

Udsat fra tidligere møde. 

 

- Nyt omkring meddelelsesbogen 

- Ændring omkring mødepligt for elever 

- Obs. på, hvor små børn, der kan deltage i 

pasningsordning 

- Skolen planlægger en aktivitet… slettes. 

- Opfordring til at der spises sammen ifm. 

forældremødet. 

 

Fortsat opfordring til legegruppeordning. 

Opfordring til at ordningen fortsætter længere 

op evt. som spisegrupper. 

 

Ledelsen laver et udkast til redigeret princip. 

 

 

5. Ordensregler 

15 min 

Tilbagemelding fra personalemøde, hvor 

ordensreglerne har været i høring. 

 

Til drøftelse og evt. godkendelse. 

Drøftelse vedr. præsentation og 

implementering. 

 

’Skal’ og ’forventes’ fjernes.  

 

Endelig godkendelse på kommende 

skolebestyrelsesmøde. 

 

 

6. Antimobbestrategi  

15 min 

 

Udkast til ny og opdateret antimobbestrategi, 

efter høring på både elevråds- og 

personalemøde (bilag præsenteres på 

mødet) 

 

Antimobbestrategien godkendes af 

skolebestyrelsen.  

 

 

7. Madordning 

5 min 

 

Hvordan er opstart af ny madordning gået? 

 

Info v. ledelsen og kort drøftelse. 

 

Madordningen er kommet godt i gang. 

Antallet af enheder, der er blevet bestilt, er 

steget. Madleverandøren er meget tilfredse.  

 

 



 

8. Skolebestyrelsens mål for 

perioden 

10 min 

Opfølgende drøftelse vedr. skolebestyrelsens 

mål for den kommende periode, jf. referat fra 

25.10 

 

- Video efter skolebestyrelsesmøder med 

f.eks. 3 korte indslag. Videoen klippes 

sammen og lægges på Aula. 

- Rasmus og Christian laver første indslag.  

 

 

9. Eventuelt 

5 min 

 

Skolen serverer mad til næste 

skolebestyrelsesmøde.  

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

 

• Hvordan kan vi være med til at sørge for, at der kommer flere forældre til forældremøder mv.?  

 


